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Abstract (en)
The wheeled suitcase (10) can be converted into a carrier for further luggage and it can be pushed and/or pulled conveniently and securely in its
converted form by means of a steering device (40). The conversion device of the wheeled suitcase comprises bearing platforms (20), which can be
opened out from the lateral surfaces (12, 12') of the suitcase and are supported at the bottom by wheels (21, 22), and a wheel device on one of the
lateral surfaces of the suitcase, with the result that the wheeled suitcase (10) can be loaded with suitcases on the opposite lateral surface. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Rollkoffer (10) beschrieben, der in einen Träger für weiteres Gepäck verwandelbar ist und in seiner verwandelten Form mittels
einer Lenkeinrichtung (40) bequem und sicher schieb- und/oder ziehbar ist. Die Verwandlungseinrichtung des Rollkoffers umfaßt aus
den Kofferseitenflächen (12, 12') herausklappbare Trageplattformen (20), die bodenseitig durch Rollen (21, 22) abgestützt sind und eine
Rolleneinrichtung an einer der Kofferseitenflächen, so daß der Rollkoffer (10) auf der gegenüberliegenden Seitenfläche mit Koffern beladen werden
kann.
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